

## Arbejds møde d. 3/8 vedr. vandproblemer

Kære Grundejerforeningers formænd.

SAGT vil allerførst sige tak for et godt repræsentantskabsmøde

Vi ved Flemming Vielsted har nu talt med Mia Kumlsee fra Gudmindrupenghave.

Mødet er tænkt som et "summemøde" og derfor er kommunen ikke inviteret med- da der også skal summeres over strategier for at få kommunen med.

Lokalemæssigt er der ikke plads til flere deltagere- derfor kan der ikke inviteres flere med.

Hvis der er grundejerforeninger der synes de har væsentlige erfaringer at videregive til mødet kan dette gøres skriftligt på mail til "[gudmindrupenghave@gmail.com](mailto:gudmindrupenghave@gmail.com)"

Efter mødet vil der blive udsendt et referat som SAGT også vil modtage via vores repræsentant på mødet- Per Ole. Dette referat kan videresendes til alle medlemmer af SAGT.

# **Fællesmøde for grundejerforeninger vedr. nedbørsudfordringer**

**Lørdag, den 3. august 2024 kl. 10.00-14.00  
i Vig Forsamlingshus, Ravnsbjergvej 1, 4560 Vig**

Dagsorden:

- 1. Velkomst fra Gudmindrup Enghave**
  
- 2. Kort orientering fra hver forening:**
  - a. Omfang og udfordringer**
  - b. Igangværende tiltag**
  
- 3. Nedsættelse af arbejdsgruppe – behov?**
  - a. Vores overvejelser ang. en arbejdsgruppe**
  - b. Størrelse og etablering af arbejdsgruppe (hvordan?)**
  - c. Fastlæggelse af arbejdsgruppens rammer.**
  - d. Styring og kommunikation til bagland.**
  
- 4. Evt.**
  
- 5. Afrunding**